

2024年亞澳真空與表面科學國際會議The 12th Vacuum and Surface Sciences Conference of Asia and Australia

(VASSCAA-12/TVS-2024)儀器設備產品展示會須知

一、參展注意事項

展出日期、時間、地點

1. 展出日期：2024年10月14-17日(星期一至星期四)
2. 展出地點：台北市-國際會議中心TICC
(地址：11049 台北市信義路五段1號)

二、廠商攤位尺寸&配備

1. 廠商攤位尺寸&配備=3m寬 x2m深x 2.5m高+1桌1桌巾2椅1插座3夾燈+抬頭板(3m長x0.3m寬)。。
2. 攤位示意圖



三、攤位分配原則

1. 攤位數量多者且完成報名手續並先繳納費用者優先圈選(支票以到期日作為排位順序)。
2. 數家廠商不得合併登記圈選攤位。
3. 未參加廠商協調會之廠商，由主辦單位全權代選攤位，廠商不得有異議。
4. 如攤位分配後退出參展者，其所繳納之攤位費充作本展覽會經費支用，不予退還任何費用。

Exhibition Guidelines for the 12th Vacuum and Surface Sciences Conference of Asia and Australia (VASSCAA-12/TVS-2024) Instrument and Equipment Product Showcase

I. Exhibition Guidelines

Exhibition Date, Time, and Venue

1. Exhibition Dates: October 14-17, 2024 (Monday to Thursday)
2. Exhibition Venue: Taipei International Convention Center (TICC)
(Address: No. 1, Section 5, Xinyi Road, Taipei City, 11049)

II. Vendor Booth Size & Equipment

1. Booth Size: 3m Wide x 2m Deep x 2.5m High Equipment: 1 Table, 1 Tablecloth, 2 Chairs, 1 Power Outlet, 1 Header Board, 3 Clamp Lights Recommended Company Poster Size: 90cm Wide x 120cm High
2. Booth Layout Diagram

III. Booth Allocation Principles

1. Priority will be given to vendors with a larger number of booth registrations who have completed the registration procedures and made payment (cheque due dates will be used to determine priority).
 2. Multiple vendors are not allowed to combine registrations for booth selection.
 3. Vendors who do not participate in the vendor coordination meeting will have their booths selected by the organizers without objection.
 4. If a vendor withdraws from participation after booth allocation, the paid booth fee will be used for the exhibition's expenses and will not be refunded.
- Please feel free to contact the VASSCAA-12 Secretariat for further details or clarification.